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Marktcommissie 
 
11 maart 2014 
 
Aanwezig 
Wethouder J. Cardinaal (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), H. van Buggenum 
(marktmeester), H. Bex, J. Duppen, I. Mahu-de Ridder, S. Blok. 
 
Afwezig 
J. Tromp, J. Kneepkens-van den Broek, B. Mahu, H. Hoens, B. Smits, G. van der Hoeven, 
H. de Goey. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen welkom op de laatste vergadering van deze commissie 
tijdens de zittingsperiode van het huidige college van burgemeester en wethouders. 
Hij stelt vast dat veel leden van de commissie niet aanwezig zijn. 
Na enkele telefoontjes opent de voorzitter de vergadering. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 
Mededelingen: 
 
- De gedachten gaan uit naar de heer Paul Verhees (marktkoopman met huishoudelijke 

artikelen). Hij is op 14 februari 2014 overleden. 
- Mevrouw Barto heeft haar standplaats opgezegd. 

Overwogen wordt om deze plaats voorlopig achter de hand te houden. Voor 
dagplaatsen worden eerst zo veel mogelijk de vrije plaatsen in de rij gebruikt. Dit om 
zoveel mogelijk lege plekken in de rij te voorkomen 

- Wijkanalyse Binnenstad door Bewonersorganisatie Binnenstad (BOB). 
De BOB heeft een analyse van de binnenstad laten uitvoeren. De weekmarkt krijgt 
daarin ook aandacht. De algemene conclusie in de analyse is dat de weekmarkt door 
alle partijen met goed beoordeeld wordt. 

- Muziek Dans en Proms Festijn op de Markt op zaterdag 14 juni 2014. 
In aansluiting op het besprokene in de vergadering van 14 januari 2014 en de reeds 
(op 3 februari) per e-mail verschafte uitkomst van het overleg over de locatie voor dit 
evenement geeft de voorzitter nog een korte toelichting hierover. 

 
Ingekomen stukken: 
 
- E-mail van mevrouw Steffie Tromp: voorstel verkoopwagen. 

De aanwezige leden zijn positief. Zij vinden de voorgestelde wagen een 
kwaliteitsimpuls voor de markt. Wel aandacht voor m.n. de achterliggende 
boekenwinkel.  

- E-mail van Torresol – vliegengordijnen: verzoek om standplaats van april-augustus. 
Een vaste standplaats is voor onbepaalde tijd. Dus tijdelijk, voor bepaalde tijd, niet 
toestaan. Er kan in voorkomende gevallen gebruik worden gemaakt van een 
dagplaats. 

- E-mail van de heer J. Duppen: toegankelijkheid en zichtbaarheid van de Maastraat bij 
Jaarmarkt. 
De voorzitter geeft aan dat bij de opstelling van de Jaarmarkt voor de Maastraat niets 
wezenlijks verandert ten opzichte van anders. Voor het overige komt de 
marktopstelling in relatie tot de toegankelijkheid en zichtbaarheid van de Maasstraat 
ook nog aan de orde bij agendapunt 5. 
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Voorts deelt de voorzitter mede dat hij uit erkentelijkheid voor de positieve wijze waarop 
in de afgelopen periode met de leden van deze commissie is samengewerkt, aan de leden 
en hun partners vrijkaarten kan aanbieden voor de musical Rogstaekers De Legende. 
Opgaven kunnen worden doorgegeven aan de secretaris van de Marktcommissie. 
 
 
3. Verslag van de vergadering van 14 januari 2014 
Mevrouw Mahu geeft aan dat zij het verslag graag als volgt had aangepast: 
de doorgestreepte tekst graag vervangen door de onderstreepte tekst bij:  
 
“9. Rondvraag 
 
Jan Tromp 
1. Vraag over standplaats Mahu: 
Hij doet navraag over de verkoop op genoemde standplaats. Vastgesteld is dat die 
verkoop niet aansluit bij het advies, zoals dat indertijd aan de marktcommissie gevraagd 
en uitgebracht is. Er is toen namelijk alleen sprake geweest van de verkoop van 
dierenhuiden. In de praktijk zijn er echter bijvoorbeeld ook schoenen sloffen en 
handschoenen verkocht. 
 
Geantwoord wordt dat de aanvraag destijds ruimer was dan alleen maar dierenhuiden. De 
vergunning betreft daarom dan ook de verkoop van dierenhuiden en daarvan gemaakte 
artikelen. 
 
Tijdens deze vergadering wordt door de vergunninghouder de toezegging gedaan dat er 
geen producten worden verkocht die op de weekmarkt aanwezig zijn. rekening gehouden 
wordt met het assortiment dat op de markt aanwezig is.” 
 
 
In verband met de afwezigheid van de overige leden zal deze wijziging per e-mail ter 
beoordeling voorgelegd worden aan de overige leden. De notulen van de vorige keer 
worden nu derhalve niet vastgesteld. 
 
 
4. Jaarmarkt op 15 maart 2014 en Fokpaardendag 
Huub van Buggenum, marktmeester, doet verslag van de actuele stand van zaken in de 
voorbereidingen van de Jaarmarkt. 
Er waren 42 aanmeldingen. Daarvan 39 geplaatst.  
4 standwerkers hebben zich aangemeld. Dat wordt eigenlijk te weinig bevonden. 
In verband met de komende gemeenteraadsverkiezingen zullen er ook kraampjes van de 
deelnemende politieke partijen in de binnenstad staan. 
 
Vervolgens wordt er een discussie gevoerd over de hoogte van de kosten voor 
standplaatsen op de Jaarmarkt. Hierover zijn de meningen sterk verdeeld. 
 
De voorzitter stelt voor om via een kort onderzoek bij andere gemeenten/markten een 
soort benchmark uit te voeren over de kosten. 
 
 
5. Weert 600 jaar stad en weekmarkt 
De voorzitter geeft nog eens aan dat door goed overleg het oorspronkelijk aantal van zes 
evenementen in de binnenstad met directe gevolgen voor de weekmarkt uiteindelijk is 
teruggebracht naar twee, waarover zekerheid bestond en één, het Muziek Dans en Proms 
Festijn, waarover men ten tijde van de vorige vergadering van deze commissie nog in 
overleg was. Uiteindelijk bleek het niet mogelijk om dat laatste evenement op zaterdag 14 
juni op de Werthaboulevard te laten organiseren. Daardoor is er thans sprake van drie 
evenementen met consequenties voor de opstelling van de weekmarkt. 
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Sonja Blok, centrummanager, geeft nadere informatie over de diverse evenementen op de 
evenementenkalender in het jubileumjaar. 
 
Naar aanleiding van dit agendapunt en op basis van de ingekomen en eerder vermelde 
brief van de heer Duppen (CWP) ontstaat een discussie over de opstelling van de kramen 
van de weekmarkt, zeer in het bijzonder op de splitsing Maasstraat-Langstraat. 
 
De voorzitter geeft aan dat de vaststelling van de inrichtingstekening van de weekmarkt, 
en daarmee de opstelling van de standplaatsen, eerder in deze commissie aan de orde is 
geweest en daarop door het college is vastgesteld. Die is derhalve geldend. 
Tevens memoreert hij echter het overleg over de weekmarkt zoals dat in het verleden op 
verzoek van CWP, BOB en horeca is opgestart. In afwachting van de vaststelling van de 
Visie op het stadshart door de gemeenteraad is dat overleg nog niet tot een afronding 
gekomen. In de voortzetting van dat overleg zou ook dit vraagstuk nader aan de orde 
kunnen komen en wat hem betreft nog voor de zomer. 
 
 
6. Persoonlijk innemen standplaats 
Wim Gootzen geeft een nadere uitleg over de wijze waarop gedacht wordt hoe hiermee 
om te gaan. Daarbij komt het volgende aan de orde: 
 
In de huidige regeling is het uitgangspunt bij vergunningverlening dat de 
vergunninghouder de toegewezen standplaats zelf inneemt. Dat houdt in dat de 
vergunninghouder zelf aanwezig is. 
 
Het Marktreglement biedt in artikel 11 lid 2 de mogelijkheid dat de vergunninghouder 
vergunning krijgt om zich door een andere persoon op de standplaats te laten vervangen. 
 
Daarvoor is nodig: 
1. Aanvraag om vergunning van vergunninghouder. 
2. Motivering en aantonen waarom de vervanging noodzakelijk is. 
3. Vervanger moet met naam genoemd worden (vaste vervanger). 
4. Vervanger dient in een gezagsverhouding tot de vergunninghouder te staan en moet 

derhalve in dienst zijn bij de vergunninghouder (arbeidscontract). 
5. Vergunninghouder blijft vergunninghouder en daarmee ook als enige persoonlijk 

(eind)verantwoordelijk voor de wijze waarop de standplaats wordt uitgebaat. 
6. Vergunninghouder moet op elk moment in staat zijn om zaken die met zijn 

standplaats spelen op afstand op te lossen (mobiele telefoon). 
7. Zodra in de praktijk blijkt dat het niet persoonlijk aanwezig zijn op de standplaats ten 

koste gaat van de kwaliteit van de standplaats en daarmee ook van de weekmarkt kan 
dat een reden zijn om de vergunning in te trekken. 

 
De aanwezige leden kunnen zich hierin vinden. Dit zal aldus voorgesteld worden aan het 
college. 
 
 
7. Evaluatie functioneren van de marktcommissie 
De voorzitter meldt dat het voornemen bestaat om het nieuwe college van burgemeester 
en wethouders in de samenstelling na de gemeenteraadsverkiezingen zaken ter 
overweging mee te geven. Daarbij komt ook aan de orde de Marktcommissie. Vandaar dit 
agendapunt in deze vergadering. 
Hijzelf is positief over de vergaderfrequentie, zoals die de afgelopen periode is ingevoerd. 
Ook de opbouwende wijze, waarop de betrokken partijen in deze adviescommissie hebben 
gefunctioneerd, weet hij te prijzen. 
Vanuit de aanwezige leden van de commissie wordt naar voren gebracht dat de 
Marktcommissie in de huidige vorm gehandhaafd kan blijven. Het is een goede structuur 
om met elkaar in overleg te blijven over zaken betreffende de markt. En met elkaar in 
gesprek blijven is toch de basis om zaken die spelen samen tot een goed einde te 
brengen. 
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Daarnaast is er een lijst opgesteld van zaken die in de toekomst nog de aandacht 
verdienen. Dat zijn de volgende: 
 
1. persoonlijk aanwezig zijn op de standplaats:  

wijze van toepassen vast laten stellen door college. 
2. de nieuwe biologische markt formaliseren (regelgeving aanpassen) 
3. proeftijd bij nieuwe vergunninghouder vaste standplaats 
4. aanpassing verordening/reglement in verband met opheffen HBD en vervallen 

inschrijvingsbewijs HBD 
5. verplichting standaard huurkraam 
6. standwerkers 
 
 
8. Rondvraag 
 
Harold Bex 
Hij heeft een vraag over de standplaats met de stroopwafels. In het begin stond de 
marktkoopman met een verkoopwagen en de laatste keren met een kraam.  
De marktmeester geeft aan dat de betreffende marktkoopman geen verkoopwagen meer 
heeft. Om die reden wordt gekeken naar een andere plek, die geschikter is om de 
stroopwafels zonder verkoopwagen te verkopen. 
 
 
Huub van Buggenum, marktmeester 
Hij krijgt herhaaldelijk vragen van marktkoopmensen wat er eigenlijk precies in de 
vergadering van de Marktcommissie aan de orde is geweest. 
Dat is te lezen op de website van de gemeente. Daar staan echter alleen de vastgestelde 
verslagen van de commissie. Dus ongeveer twee maanden later dan de vergadering zelf. 
Om die reden zou ook de agenda van de meest recente vergadering opgenomen kunnen 
worden op de gemeentelijke website. 
 
 
 
 
Tot besluit dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun komst en hun inbreng in deze 
vergadering. Ook wil hij alle leden van de Marktcommissie bedanken voor de wijze van 
samenwerking in de afgelopen periode. Vervolgens sluit hij de vergadering. 
 
 
Weert, 9 december 2014 (datum vaststelling verslag) 
 
 
 
F. van Eersel      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 
 


